
اردوگاه آبی

 عملکرد آسیایی 
سید حسین زیر ذره بین

سید حســـین حســـینی در دوران حضور نکونام در 
اســـتقلال به یـــک دروازه بـــان نامطمئـــن و ناآماده 
تبدیـــل شـــده بـــود امـــا از زمانـــی کـــه موســـیمانه 
سکان هدایت اســـتقلال را به دســـت گرفته، رشد 
فنـــی نیز در این بازیکن محســـوس بوده و شـــماره 
یک اســـتقلال نیـــز به ماننـــد دیگر بازیکنـــان روند 
رو به رشـــدی را طی کرده اســـت. عملکرد حسینی 
در یکـــی، دو مـــاه اخیـــر به حـــدی خوب بـــوده که 
کنفدراســـیون فوتبال آســـیا نیز او را بـــه دقت مورد 
ارزیابـــی قـــرار داده و آماری از عملکرد او به دســـت 
آمده که بســـیار قابل توجه اســـت. در همین راستا 
بـــه تازگـــی کنفدراســـیون فوتبال آســـیا با انتشـــار 
پســـتی در اینســـتاگرام، نوشـــته: »سیدحســـین 
حســـینی دروازه بان تیم اســـتقلال تا هفته ششـــم 
لیـــگ نخبگان آســـیا بـــا ۲۸ ســـیو موفـــق، بهترین 
دروازه بـــان ایـــن رویـــداد بوده اســـت.« اســـتقلال 
بـــزودی باید دوبـــاره در لیگ نخبگان آســـیا حضور 
یابد که تـــداوم آمادگی حســـینی می تواند به بهبود 

نتایج ایـــن تیم کمـــک کند.
 

 رابطه قهرمانی های پرسپولیس 
و نبود وی ای آر

اســـتقلالی ها در ســـال های اخیـــر بارهـــا و بارهـــا 
قهرمانی هایـــی کـــه پرســـپولیس به دســـت آورده، 
به اشـــتباهات مکـــرر داوران ارتبـــاط داده اند. این 
موضـــوع حتـــی از ســـوی پیشکســـوتان اســـتقلال 
نیـــز عنـــوان می شـــود و به تازگـــی نیز محمـــد نوری 
که گاهـــاً اظهـــارات تندی بـــه زبان مـــی آورد مدعی 
شـــده وقتی سیســـتم کمـــک داور ویدیویـــی به کار 
گرفته می شـــود از احتمـــال قهرمانی پرســـپولیس 
بـــه طور مشـــهودی کاســـته خواهد شـــد. نـــوری در 
این راســـتا گفته: »اول فصل گفتم اگـــر VAR بیاید 
پرسپولیس قهرمان نمی شـــود و جام را تیم دیگری 
فتح می کند. تا وقتی گل آفســـاید نباشـــد تیم بزرگ 
پرسپولیس در حســـرت جام می ماند.« البته وجود 
وی ای آر تنهـــا موجب ضـــرر تیم ها نخواهد شـــد و 
پرســـپولیس از این سیستم در فصل جاری منفعت 

هم برده اســـت.
 

استقبال گرم در اراک
ســـفر هوایـــی کاروان اســـتقلال به اراک بـــا هواپیما 
نشـــان داد مســـئولان ایـــن تیم بـــرای اینکـــه اجازه 
ندهند بازیکنان و اعضای کادر فنی دچار خســـتگی 
شـــوند، هزینـــه قابـــل توجهـــی انجـــام می دهنـــد. 
پیش تـــر اســـتقلال بـــرای ســـفر بـــه شـــهر اراک از 
اتوبـــوس اســـتفاده می کرد امـــا این بـــار از هواپیما 
اســـتفاده شـــده تا بازیکنـــان و اعضـــای کادر فنی با 
دغدغه کمتـــری در این بـــازی حاضر شـــوند. البته 
هـــواداران اســـتقلالی شـــهر اراک نیز بعـــد از حضور 
تیم محبوب شـــان درهتل محل اقامت بشدت آنها 
را مورد توجه قرار دادند و با تشـــویق های خود ثابت 
کردند که اراکی ها نیز بشـــدت اســـتقلال را دوست 
دارند و آبی ها در این شـــهر نیز کم تماشاگر ندارند. 
خوشـــبختانه زمانی که هواپیمای استقلال در اراک 
به زمین نشست، آسمان اســـتان مرکزی آبی بود و 
این وضعیت نشـــان داد از نظر آلودگی هوا مشـــکلی 

در این شـــهر وجود ندارد.
 

کاشت درخت به مناسبت روز مادر
روز گذشـــته و در آستانه فرارســـیدن میلاد حضرت 
فاطمـــه زهـــرا)س( و پاسداشـــت مقام مـــادر و روز 
زن، در مراســـمی بـــا حضـــور مقامات شـــهر اراک و 
مســـئولان باشـــگاه آلومینیـــوم، اعضـــای کادر فنی 
اســـتقلال و آلومینیـــوم اراک بـــه پـــاس تلاش های 
فـــراوان و قدردانـــی از مسئولیت شناســـی مادران و 
زنـــان ایـــران زمیـــن در نزدیکی محل هتـــل اقامت 
کاروان اســـتقلال، اقدام به کاشـــت درخت کردند. 
پیتســـو موســـیمانه، ایمـــان عالمی و محمـــد نوازی 
بـــه نمایندگـــی از تیـــم اســـتقلال در اراک هرکدام 
یـــک اصله نهال کاشـــتند. همچنین موســـیمانه در 
حاشـــیه این مراســـم با تقدیـــم لوح هـــای یادبودی 
به دو مادر از شـــهدای جنگ تحمیلی و همسر یکی 
از شـــهدای حادثه پلاســـکو، از مقام والای این ســـه 
نفـــر بـــه نمایندگی از خانـــواده معظم شـــهدا تقدیر 
کـــرد. مادران این شـــهدای بزرگـــوار نیز بـــا تقدیر از 
موســـیمانه برای او در طول مـــدت فعالیت در ایران 

آرزوی موفقیـــت کردند.
 

احتمال جدایی غلامپور

در حالی که گفته می شـــود باشـــگاه استقلال در حال 
تقویـــت تیـــم در نیم فصل اســـت اما دربـــاره تغییرات 
در کادر فنـــی همچنان خبرهایی به گوش می رســـد. 
گفته می شـــود شـــاید بهزاد غلامپور از اســـتقلال جدا 
شـــود و یـــک مربـــی دروازه بانـــی جدید به اســـتقلال 

شود.  اضافه 
ظاهـــراً ســـرمربی اســـتقلال بـــا مدیریت بر ســـر این 

موضـــوع نیـــز به توافق رســـیده اســـت. 
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مأموریت بزرگ برای نجات آکادمی کلید می خورد؟

ساخت و ساز در استقلال با نقشه جباری

سرمربی و مدیران علاقه به ادامه همکاری دارند

 موسیمانه و باشگاه، هر دو راضی
پیتســو موســیمانه، ســرمربی اســتقلال 
بــار دیگــر تأکیــد بــه گفتن این جملــه دارد 
کــه می خواهــد همچنــان بــه مربیگــری 
در  کــه  او  دهــد.  ادامــه  اســتقلال  در 
هفته هــای اخیــر بارهــا بــا این ســؤال مهم 
و کلیــدی مواجــه شــده کــه آیــا دوســت 
دارد بــه مربیگــری در اســتقلال ادامــه 
دهــد یــا خیــر، دوبــاره دربــاره ایــن موضوع 
صحبت کرده اســت. ســرمربی اســتقلال 
چنیــن گفتــه اســت: »اینجــا خوشــحالم و 
اســتقلال تیــم بزرگــی اســت کــه شــانس 
ــود  ــته خ ــگاه گذش ــه جای ــا ب ــن را دارد ت ای
برگــردد. اگــر بــه 10 ســال اخیر نــگاه کنید، 
ــن  ــده و ای ــان ش ــار قهرم ــک ب ــتقلال ی اس
شــانس را داریــم تــا در شــرایط بهتــر قــرار 
بگیریــم. امــا دربــاره مانــدن در اســتقلال 
بایــد بگویــم کــه بــه هــر حــال ایــن مســأله 
دســت من نیســت و دوطرفــه و در اختیار 

باشــگاه اســت. در واقــع در صحبتــی کــه 
بــا مدیریــت باشــگاه داشــتیم بــه مــن 
گفتنــد کــه در مــورد تمدیــد قــرارداد فکــر 
کنیــد و مــن هــم بــه آنهــا اعــلام کــردم کــه 
آمادگــی مذاکــره دارم. هــر وقــت زمانــش 
برســد ایــن کار را انجــام می دهیــم. علاقــه 
بــه مــن نشــان  بــرای تمدیــد قــرارداد 
داده شــده و مــن هــم اعــلام کــردم کــه 
قصــد تمدیــد قــرارداد دارم، امــا فعــلاً 
ــد  ــت و بای ــا نیس ــت م ــوع اولوی ــن موض ای
داخــل زمیــن تمرکــز کنیــم.« اظهــارات 
موســیمانه نشــان می دهــد او از زندگــی 
در ایــران راضــی اســت بــه طــوری کــه 
بارهــا بــه ایــن موضوع اشــاره کرده اســت. 
امــا پرواضــح اســت کــه حفــظ او بــرای 
اســتقلال مســتلزم تــداوم کســب نتایــج 
کــه  نیســت  اینطــور  و  اســت  مطلــوب 
تصــور کنیــم ســرمربی اســتقلال تحــت 

هــر شــرایطی در این باشــگاه باقــی خواهد 
مانــد یــا مدیــران ایــن باشــگاه نیــز تحــت 
هرشــرایطی خواســتار تمدید قــرارداد با او 
خواهنــد بــود. بــه طــور قطع ایــن موضوع 
دو ســویه اســت؛ یعنــی موســیمانه بایــد بــا 
اســتقلال بــه کســب نتایــج مطلــوب خود 
ادامــه دهــد و از ســویی مدیران اســتقلال 
ــا او  ــکاری ب ــداوم هم ــه ت ــان ب ــز همچن نی
تمایــل داشــته باشــند. بایــد بــاور داشــت 
ــتقلال  ــازه کار اس ــل دوم ت ــه در نیم فص ک
شــروع می شــود و چنانچــه موســیمانه 
ــوب  ــج مطل ــه نتای ــتقلال ب ــا اس ــد ب بتوان
بــرای  برســد، ولــع مدیــران اســتقلال 
او بیشــتر خواهــد  بــا  قــرارداد  تمدیــد 
ــر  ــه اگ ــت ک ــد داش ــدی نبای ــا تردی ــد ام ش
موســیمانه نتوانــد بــا اســتقلال بــه آن 
نتایجــی کــه مــد نظــر اســت، دســت یابــد، 
تمایــل مدیــران باشــگاه نیــز بــرای تمدیــد 

بــا او کاهــش خواهــد یافــت.  قــرارداد 
ســرمربی  رفتــار  حســن  کــه  هرچنــد 
اســتقلال، حرفه ای گــری و تجربه بالای او 
در کار در ایــن حــوزه ســبب شــده نســبت 
بــه او اطمینــان کافــی وجود داشــته باشــد 
و موســیمانه بالقــوه تبدیــل بــه یــک عنصر 
ــال  ــه هرح ــود. ب ــگاه ش ــن باش ــم در ای مه
ســرمربی اســتقلال تجربــه بســیاری در 
فوتبــال دارد و بعیــد اســت کــه بودنــش 
در ایــن باشــگاه منجــر به کســب موفقیت 

ــود. ــده نش در آین
 

تقویت استقلال، نکته کلیدی
ل  ســتقلا ا بــا  فقیــت  مو کســب  لبتــه  ا
ــه تــداوم تغییــرات مثبــت اســت.  منــوط ب
ــرده  ــذب ک ــا را ج ــون جوم ــا کن ــتقلال ت اس
بــه  بازیکــن خوبــی اســت و  کــه ظاهــراً 
ــه  ــل توج ــرعت قاب ــورداری از س ــل برخ دلی

می توانــد کمــک حــال اســتقلال 
باشــد. امــا خریــد یکــی، دو بازیکــن 
بــه احتمــال  دیگــر در نیم فصــل 
ــد  ــن خواه ــت را تضمی ــاد موفقی زی

ایــن  بــه  کــرد کــه موســیمانه نیــز 
موضــوع اشــاره کــرده و از مدیــران 

باشــگاه اســتقلال نیــز خواســته در 
جدیــد  بازیکنــان  جــذب  راســتای 
حتــی  او  دهنــد.  انجــام  اقداماتــی 
بــه تقویــت خــط دفــاع نیــز اشــاره 
کــرده اســت. ایــن جملــه ای اســت کــه 
موســیمانه اخیراً به آن اشــاره داشــته: 

»بایــد بگویــم کــه تمــام تمرکزمــان را 
ــه  ــط حمل ــت خ ــم روی تقوی نمی خواهی
ــم  ــع ه ــذب مداف ــه ج ــاز ب ــم و نی بگذاری
داریــم. چنــد پســت مختلــف اســت کــه 
مــا بایــد در آن پســت ها تقویــت شــویم 
و مهم تریــن پســت خــط حملــه اســت.«

افشاگری شفر علیه مدیر سابق جنجالی شد

خطیر تیم من را نابود کرد

در حالـــی کـــه شـــاید برخـــی هـــواداران 
اســـتقلال تصـــور کننـــد کـــه در دوران 
علی خطیر اســـتقلال اوضـــاع مطلوبی 

داشـــت امـــا مدیـــر ســـابق اســـتقلال از 
ســـوی عواملی کـــه در این باشـــگاه با او 
همـــکاری کرده انـــد بارها مـــورد نقد قرار 

اســـت. گرفته 
 خطیر چـــه زمانـــی که ســـمت معاونت 
در باشـــگاه اســـتقلال را به عهده داشت 
و چـــه زمانی که بـــه عنـــوان مدیرعامل 
در ایـــن باشـــگاه فعالیت کـــرد، برخلاف 
از  کـــه  ظاهـــری  حمایت هـــای  برخـــی 
ســـوی جریان هـــای هـــواداری می شـــد 
اما مخالفانی در درون باشـــگاه داشـــت. 
نمونـــه ایـــن ادعـــا وینفرد شـــفر اســـت. 
مـــردی کـــه ســـال ها پیـــش بـــه عنوان 
ســـرمربی در باشگاه اســـتقلال فعالیت 
می کـــرد و حـــالا بعـــد از گذشـــت چنـــد 
ســـال دســـت به افشـــاگری علیه خطیر 
زده و او را عنصـــری خطـــاب داده کـــه به 

اســـتقلال لطمـــه وارد کرده اســـت.

شـــفر در مصاحبـــه جدیـــد خـــود ایـــن 
جملـــه را علیـــه خطیر بـــه زبـــان آورده 
اســـت: »خطیر تیـــم من را نابـــود کرد و 

بازیکنـــان تیـــم مـــن را فروخت.« 
 ایـــن اعتـــراض در حالی انجام شـــد که 
شفر به شـــکل بســـیار بدی از استقلال 
کنار گذاشـــته شـــد و روزی کـــه او قصد 
داشـــت به محل تمرین تیمـــش برود، 
ناگهـــان بـــا ورودش بـــه محـــل تمرین 
اســـتقلال ممانعـــت شـــد و او بـــه ایـــن 

شـــکل از اســـتقلال کنار رفت.
 موضوعـــی کـــه البتـــه علـــی خطیـــر در 
واکنـــش بـــه آن ایـــن جمله را بـــه زبان 
آورده بـــود: »اصـــلاً موضـــوع راه ندادن 
بـــه تمریـــن در میان نبـــود، ما ایشـــان 

را تعلیـــق کردیـــم و ایمیل زدیـــم. نامه 
را هـــم قبل تمریـــن فیزیکی به ایشـــان 
رســـاندیم و گفتیـــم که به دفتـــر بیایند 

تـــا صحبـــت کنیم.
 ایشـــان خـــودش بـــه هـــوای داســـتان 
بق  ســـا بی  مر ســـر ( ه  ز و ژ ئـــل  نو ما
پرســـپولیس( بـــه تمریـــن آمده بـــود تا 
مـــدرک جمع کنـــد. یکـــی بـــه او گفته 
بـــود کـــه ژوزه فیلـــم اینچنینـــی گرفته 
و پرســـپولیس را محکـــوم کرده اســـت 
ولی مـــن می گویـــم اصلاً این شـــایعات 
صحـــت نـــدارد. در مجمـــوع اگـــر مـــن 
بـــودم، می گذاشـــتم به تمریـــن بیاید. 

مشـــکلی وجـــود نداشـــت.«
شـــکلی  بـــه  شـــفر  امـــا  هرحـــال  بـــه   

بســـیار زننـــده از اســـتقلال کنـــار رفت 
کـــه مســـبب آن مدیرعامـــل وقـــت و 
معاونـــان و مســـئولانی بودنـــد کـــه در 
باشـــگاه اســـتقلال فعالیـــت می کردند 
تـــا همچنـــان ســـرمربی اســـتقلال در 
مصاحبه هـــای خـــود بـــه نقـــد آن روزها 
خ یـــک  خ در ر بپـــردازد و هربـــار کـــه ر
قـــرار می گیـــرد  ایرانـــی  ســـؤال کننده 
بـــه اتفاقـــات ســـال های قبـــل اشـــاره 
می کند. شـــاید اگـــر خطیر و دوســـتان 
تصمیمـــات بهتری را اتخـــاذ می کردند، 
این اندازه هزینه برای باشـــگاه استقلال 
ایجاد نمی شـــد که ســـرمربی ســـال ها 
پیش اش همـــواره علیه عوامل ســـابق 

ایـــن باشـــگاه مصاحبـــه کند.

امکانـــات ســـخت افزاری مناســـب را نیـــز 
در اختیـــار بازیکنـــان قـــرار دهـــد. یکـــی از 
مهم تریـــن عواملـــی کـــه موجـــب رشـــد و 
پیشـــرفت آکادمـــی یک باشـــگاه می شـــود، 
این اســـت که سیســـتم آمـــوزش بازیکنان 
بـــه طـــور  اســـتعدادها  و  بـــوده  مکانیـــزه 
مـــداوم درگیر آموزش باشـــند. بـــرای مثال 
داشـــتن یـــک خوابـــگاه مجهـــز و در کنـــار 
آن توجـــه بـــه تحصیـــل بازیکنان ســـال ها 
از ســـوی کشـــورهای صاحب فوتبـــال مورد 
توجه قـــرار می گیـــرد و فوتبال به ســـمت و 
ســـویی رفتـــه که آمـــوزش تحصیلـــی و فنی 
به طـــور همزمـــان انجام می شـــود. درواقع 
وقتـــی از یـــک آکادمـــی مجهـــز صحبت به 
میـــان می آوریـــم بـــه ایـــن معنا نیســـت که 
بازیکنـــان در یک بـــازه زمانی مشـــخص به 
باشـــگاه بیایند، تکنیک و تاکتیـــک فوتبال 
را بیاموزنـــد و بعـــد از انجـــام تمریـــن محل 
باشـــگاه را تـــرک کننـــد. لازم اســـت که یک 
باشـــگاه حرفه ای توجه ویـــژه ای به موضوع 
عبور و مرور بازیکنان داشـــته باشـــد و برای 
بازیکنـــان ســـرویس ایـــاب و ذهـــاب تهیه 
کنـــد. موضـــوع تغذیه نیـــز در ســـنین پایه 
بســـیار پراهمیـــت اســـت و برخـــورداری از 
پزشـــک تغذیه و حتی روانشـــناس می تواند 
به پیشـــبرد اهداف در این رده ســـنی کمک 
قابـــل توجهـــی نمایـــد. بـــدون شـــک اگر 
باشـــگاه اســـتقلال به دنبال تأســـیس یک 
آکادمـــی مجهز اســـت و می خواهـــد نتیجه 
اقداماتـــش را بـــه بهتریـــن شـــکل ممکـــن 
بگیـــرد، بایـــد به تمـــام جوانب توجـــه ویژه 
کند تـــا از اقدامات آتی خود بـــه عالی ترین 

شـــکل ممکن بهـــره بگیرد.

باشـــگاه اســـتقلال در همین راستا به سراغ 
مجتبـــی جباری رفته اســـت؛ چهـــره ای که 
خود از تیم های پایه باشـــگاه استقلال رشد 

ج بالا رســـید. کرد و به مدار
بـــرای  جبـــاری  می شـــد  گفتـــه  پیش تـــر   
مدیریت ورزشـــی باشگاه اســـتقلال مدنظر 
قرار گرفته اســـت امـــا ظاهـــراً برنامه اصلی 
مدیران باشـــگاه اســـتقلال گماردن جباری 
به عنـــوان مدیـــر آکادمی اســـت؛ موضوعی 
که جباری خـــود نیـــز در گفت و گویی کوتاه 
بـــا ایـــران ورزشـــی آن را تأیید کرده اســـت: 
»باشـــگاه اســـتقلال از مدت ها قبـــل با من 

گفت و گـــو کـــرده بود.
 ایـــن گفت و گو هـــا هنـــوز هـــم ادامـــه دارد. 
دلیـــل اینکه مذاکـــرات طول کشـــیده این 
اســـت کـــه من بـــه عنوان کســـی کـــه زیر و 
بم ایـــن باشـــگاه را بـــه خوبی می شناســـم 
بـــه دنبال این هســـتم کـــه باشـــگاه به طور 
واقعـــی قصـــد همـــکاری با مـــن را داشـــته 
باشـــد. بـــه همین دلیـــل در حـــال ارزیابی 
پیشـــنهاد هســـتم. باید مطمئن شـــوم این 
خواسته واقعی اســـت و بحث سوءاستفاده 
نیســـت که تا الان تا حدود زیـــادی امیدوار 
شـــدم. یکی اینکه باشگاه اســـتقلال بعد از 
ســـال ها یـــک مالـــک خصوصـــی دارد و طی 
جلســـاتی هم که داشـــتیم صحبـــت از زیر 
ســـاخت، تیم هـــای پایـــه و آکادمـــی بود که 
من را به این موضـــوع امیدوارتر کرد.« حالا 
باید دید باشـــگاه استقلال در وادی عمل آیا 
بـــه انجام این پـــروژه بزرگ و مانـــدگار اصرار 
خواهـــد داشـــت و اینکـــه آیـــا قصـــد دارند 
از ظرفیـــت جبـــاری در ایـــن امور اســـتفاده 

کنند یـــا خیر؟!

ســـال ها اســـت نیاز به تأســـیس یک آکادمی 
مجهـــز و دارای برنامـــه درازمدت در باشـــگاه 
استقلال احساس می شـــود اما تاکنون هیچ 

اقدامی در این راســـتا انجام نشـــده است.
 درست است که باشـــگاه استقلال در زمره 
باشـــگاه هایی اســـت کـــه از تیم هـــای پایه 
مطلوبی ســـود می برد و فوتبـــال در بخش 

بازیکنان کم ســـن و ســـال تر به حیات خود 
ادامـــه داده و در هـــر شـــرایطی بازیکنانـــی 
از ایـــن باشـــگاه بـــه تیم هـــای بزرگســـالان 
اســـتقلال و دیگـــر تیم هـــا راه یافته انـــد اما 
داشـــتن یـــک آکادمی کامـــلاً حرفـــه ای که 
بســـتری مناســـب برای اســـتعدادها فراهم 
کند تا در یـــک فضای کاملاً سیســـتماتیک 

توانمنـــدی خـــود را بـــه نمایـــش بگذارند، 
عمیقاً در این باشـــگاه احســـاس می شود. 
در واقع باشگاه استقلال نیاز دارد همچون 
بســـیاری از باشـــگاه های بـــزرگ، دارای یک 
ســـاختار منســـجم در بخـــش آکادمی خود 
باشـــد و علاوه بر اینکه از مربیـــان باتجربه 
و کاردان در ایـــن حـــوزه بهـــره می گیـــرد، 

 لازم است که 
یک باشگاه 

حرفه ای توجه 
ویژه ای به 

موضوع عبور و 
مرور بازیکنان 
داشته باشد و 
برای بازیکنان 
سرویس ایاب 

و ذهاب تهیه 
کند

احتمالات جذاب از اردوگاه آبی

محمدی زودتر از موعد برمی گردد؟
مبلغ رضایتنامه کوجو کاهش می یابد

چانه زنی استقلال با سمرقند
بدون شـــک اگر مهـــرداد محمـــدی از هفتـــه اول لیگ برتر 
در ترکیـــب اســـتقلال حضور داشـــت، امتیازات بیشـــتری 
جمع آوری می شـــد امـــا ابتدا حکـــم محرومیـــت علیه این 
بازیکـــن و در ادامـــه مصدومیـــت شـــدید از ناحیه ســـاق پا 
موجب شـــد اســـتقلال یکی از کلیدی تریـــن بازیکنان خود 
را در ایـــن میـــدان از کف بدهد. مســـئولان باشـــگاه اکنون 
نام محمدی را از لیســـت کنار گذاشـــته اند اما این احتمال 
وجـــود دارد کـــه بازیکن گلزن و گل ســـاز اســـتقلال زودتر از 
پیش بینی هـــا بـــه مدار بـــازی برگـــردد. یکـــی از احتمالات 
جدی این اســـت که محمدی دســـت بـــالا تا دو مـــاه دیگر 
آمـــاده حضـــور در ترکیـــب اســـتقلال شـــود و بتوانـــد برای 
تیمـــش به میدان برود که در این شـــرایط او قابلیت حضور 
در بخـــش مهمـــی از بازی هـــای نیم فصـــل دوم را خواهـــد 
داشـــت و می تواند برای اســـتقلال بـــه میدان بـــرود. البته 
بازگشـــت محمدی منوط به تأیید نهایی پزشـــکان اســـت و 
درایـــن راســـتا باید معاینـــات دقیق انجام شـــود تا وضعیت 

ایـــن بازیکن به طـــور دقیق مـــورد پالایش قـــرار بگیرد.

مهاجـــم قرقیزســـتانی که چنـــد روز پیش در ایران حاضر شـــد 
و مـــورد تســـت های پزشـــکی قرار گرفـــت در نیم فصـــل دوم به 
طور قطـــع برای اســـتقلال بـــازی خواهد کرد. تســـت هایی که 
این بازیکن داده از ســـوی نهادهای پزشـــکی ایـــران مورد تأیید 
قـــرار گرفته و شـــرایط بـــرای حضور او مهیا اســـت اما مســـأله 
مهم پیش از مســـائل پزشـــکی این است که باشـــگاه استقلال 
بـــا باشـــگاه دینامو ســـمرقند به توافـــق مالی دســـت یابد. این 
باشـــگاه ازبکستانی که کوجو را در اختیار دارد خواستار دریافت 
300 هـــزار دلار معـــادل 24 میلیارد تومان از باشـــگاه اســـتقلال 
شـــده اما مســـئولان باشـــگاه درتلاشـــند این مبلـــغ را به نصف 
کاهـــش دهند. اینکه باشـــگاه ازبکـــی با کاهش نیمـــی از مبلغ 
درخواســـت شـــده موافقت کند، روشن نیســـت اما پیش بینی 
می شـــود درنهایت دو طـــرف روی عدد 200 هـــزار دلار به توافق 
رســـیده و این بازیکن را به ایران انتقال دهند تا برای اســـتقلال 
بـــازی کنـــد. کوجـــو در تیم ملـــی قرقیزســـتان بـــازی می کند و 
آفریقایی الاصل اســـت. او ســـابقه گلزنی به علیرضـــا بیرانوند را 

در بازی هـــای ملی دارد.


